
Notulen	wijktafel	Noord	West	donderdag	25	juni	van	13:30-15:00,	2020	
Locatie:	Microsoft	Teams	
Voorzitter:	Jolanda	Schulze	(SAG)	
Notulist:	Eliza	Rikkelman	(Notulist	Amsterdam)	
Aanwezig:	Jennie	Boer	(Wijkzorgalliantie	Noord),	Florian	Gase	(Stichting	Dock),	Neomee	
(BovenIJ	ziekenhuis),	Birgitte	Borsch	(HVO	Querido),	Conny	Blokker	(Stichting	Doras),	Ineke	
Zwanikken	(Cordaan),	Marjon	Sutherland	(Gemeente	Amsterdam),	Thea	Bleijendaal	
(Stichting	Doras),	Vera	Wolfs,	Aaron	Kwabena	Simpe	(Akwabe	zorg),	Hosper	Mulder	
(Gemeente	Amsterdam),	Mieke	Rook	(Stichting	Doras),	Kalter	Zouitni	(OKT	Oud	Noord),	Terra	
Stein	(Stichting	Dock),	Dick	Jansen	(HVO	Querido),	Esmee	Claessen	(Stichting	Doras)	
	
1. Community	building	Overhoeks	door	Birgitte	Borsch	
− HVO	Querido	is	in	nauwe	samenwerking	met	Ymere	eind	vorig	jaar	gestart	met	een	

community	building	op	Overhoeks.	Dit	bestaat	uit	113	sociale	huurwoningen	in	twee	
woonblokken,	hiervan	is	30%	voor	kwetsbare	bewoners	en	bewoners	met	rugzakjes	die	
zijn	ondergebracht	bij	HVO	Querido.	De	bewoners	van	HVO	Querido	wonen	gespikkeld	
met	andere	bewoners	verdeeld	over	de	twee	woonblokken.	De	gedachte	achter	het	
gemend	wonen	is	om	kwetsbare	mensen	met	reguliere	buren	te	laten	wonen	met	de	
gedachte	dat	goed	doet	goed	volgen.	Het	is	de	bedoeling	dat	bewoners	van	HVO	
Querido	na	ongeveer	2	jaar,	als	alles	goed	gaat,	de	woning	op	hun	eigen	naam	krijgen	en	
reguliere	bewoners	worden.		

− De	Overhoeks	support	groep	is	een	groep	die	actief	naar	buren	stapt	om	contact	te	
maken.	Helaas	kwam	de	coronapandemie	toen	de	groep	meer	initiatieven	zoals	de	
huizen	van	de	wijk	ging	ontdekken.	Ze	gaan	nu	langzaam	weer	de	wijk	in	en	zijn	naarstig	
op	zoek	naar	wat	er	allemaal	te	doen	is	in	Amsterdam	Noord.	Ook	bieden	ze	twee	keer	
per	week	een	gezonde	maaltijd	aan.		

	
2. Buurtteams	
− Het	gaat	geen	aanbesteding	meer	worden	van	partijen,	maar	zal	via	een	subsidieregeling	

worden	gefinancierd.	Het	zal	gaan	om	een	maatschappelijke	dienstverlening	met	een	
partij	die	ambulante	ondersteuning	biedt.		

o 1	juli	komt	de	uitvraag,	hierna	kunnen	partijen	aan	de	slag	gaan	om	een	offerte	
te	schrijven.		

o Half	oktober	zal	de	voorlopige	gunning	bekend	worden	gemaakt.	
o In	december	zal	de	definitieve	gunning	bekend	worden	gemaakt.		
o In	2021	zullen	de	organisaties	die	een	buurtteam	aan	voeren	ook	een	eigen	

entiteit	gaan	vormen.	
− De	zorg	moet	goed	worden	gecontinueerd	in	Amsterdam	en	de	transitie	naar	

buurtteams	is	ingrijpend,	daarom	zal	deze	ontwikkeling	toch	iets	vooruitgeschoven	
worden.		

	
3. Welzijn	op	recept	door	Neomee	
− Er	is	een	kleine	pilot	vanuit	het	BovenIJ	ziekenhuis	over	welzijn	op	recept.	De	

verwijzingen	bij	welzijn	op	recept	komen	normaliter	vanuit	de	huisarts,	maar	in	het	
ziekenhuis	worden	ook	patiënten	gezien	die	hier	baat	bij	kunnen	hebben.	De	eerste	
proef	zal	plaatsvinden	met	de	fysiotherapeuten	van	het	BovenIJ	ziekenhuis.	Er	wordt	
ook	gekeken	welke	cliënten	wel	bij	het	BovenIJ	ziekenhuis	bekend	zijn,	maar	niet	in	de	
wijk.	De	pilot	wordt	gefinancierd	door	de	gemeente	Amsterdam.	Als	dit	loopt	is	het	de	
bedoeling	dat	heel	Amsterdam	Noord	hierbij	wordt	betrokken.	

− Vragen:	



o Wordt	dit	ook	opgenomen	met	de	huisartsen	zodat	er	niet	dubbele	dingen	
worden	gedaan?	

§ Het	gaat	om	mensen	die	geen	contact	hebben	met	hun	huisarts.	De	
taken	van	de	huisarts	blijft	bij	de	huisarts.	

§ Er	zijn	ook	mensen	die	wel	bekend	zijn	bij	hun	huisarts	maar	nog	geen	
hulp	nodig	hebben	gehad.	Als	in	het	ziekenhuis	blijkt	dat	ze	nu	wel	hulp	
nodig	hebben,	kunnen	ze	hier	op	inspelen.	

o Moet	het	niet	vanuit	de	bewoner	komen	in	plaats	van	uit	het	ziekenhuis?	
§ Er	wordt	aan	de	bewoner	gevraagd	of	het	niet	een	goed	idee	is	om	hulp	

of	zorg	te	gaan	vragen.	Als	bewoners	hier	positief	op	reageren	zullen	ze	
verwijzen.	De	welzijnscoach	kijkt	dan	wat	een	bewoner	wil	en	in	welke	
buurt	dit	zou	moeten	zijn.		

	
4. Impact	Corona	en	signaleringen	uit	het	veld	
− Thea	is	vanuit	de	Banne	allemaal	80-plussers	aan	het	bellen	die	normaliter	huisbezoeken	

krijgen	van	vrijwilligers.	Ze	merkt	dat	de	bewoners	zich	wel	redden,	wandelingen	maken	
en	dat	kinderen	vaak	de	boodschappen	doen.	Er	zijn	wel	een	paar	bewoners	die	
aangeven	dat	ze	met	een	hulpvraag	zitten	of	zich	eenzaam	boelen.	De	Bannehopper	
wordt	ook	erg	gemist.		

− De	inloop	in	de	huizen	van	de	wijk	zijn	nu	op	afspraak.	Er	wordt	gekeken	naar	het	
opstarten	van	digitale	groepen	of	wellicht	bijeenkomsten	met	kleinere	groepjes.	Er	zijn	
wel	al	Whatsappgroepen	opgericht,	bijvoorbeeld	een	Whatsappgroep	met	veel	
deelnemers	van	het	nabestaande	café.		

− Conny	merkt	dat	bellen,	beeldbellen	en	ook	contact	via	Whatsapp	goed	werkt.	
Daarnaast	zit	ze	elke	week	op	woensdag	als	budgetcoach	in	het	Huis	van	de	Wijk	de	
Evenaar,	hier	kunnen	cliënten	op	afspraak	komen.		

− Ineke	denkt	dat	de	impact	meevalt,	veel	mensen	merken	de	afstand	niet.	Ze	moeten	
goed	opletten	dat	de	cliënten	wel	afstand	houden.		

− Er	wordt	gewerkt	aan	een	evenement	voor	ouderen	in	samenhang	met	het	
Noorderparkfestival.	Ze	willen	ouderen	als	groep	stimuleren	om	deel	te	nemen	aan	het	
festival.	Door	corona	is	deze	organisatie	echter	stil	komen	te	liggen	en	het	is	niet	
duidelijk	of	het	festival	door	kan	gaan	op	6	september.	Er	is	vanuit	de	wijkzorg	contact	
gezocht	met	radio	NoordZij,	dit	is	een	zender	waar	veel	ouderen	naar	luisteren.	Er	is	een	
samenwerking	opgezet	om	die	middag	van	11:00-16:00	iets	te	gaan	uitzenden	voor	
ouderen.	Als	mensen	ideeën	hebben,	kunnen	ze	contact	opnemen	met	Jennie	Boer.	

− Op	AT5	zijn	er	speciale	beweegkwartiertjes	die	met	veel	humor	worden	gegeven.		
	
5. Mededelingen	
− Aaron	werkt	bij	Akwabe	zorg.	Akwabe	zorg	focust	zich	op	de	afrikaanse	doelgroep.	Hij	is	

geïnteresseerd	hoe	er	vorm	wordt	gegeven	aan	specialistische	zorg.	De	organisatie	heeft	
telefonisch	contact	gehad	met	cliënten	zodat	mensen	niet	geïsoleerd	raakten.	Ook	zijn	
er	al	kleine	groepjes	begonnen.	Als	er	cliënten	zijn	met	een	Afrikaanse	achtergrond	die	
tegen	cultuur	aanlopen,	kunnen	ze	bij	Akwabe	zorg	terecht.			


